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Seloste ja perustelut: Teivo-Mäkkylän projektiorganisaatiosta projektipäällikkö Tuija Aro ja 

markkinointisuunnittelija Anni Seppälä kertovat Teivo-Mäkkylän tilanteesta ja 
tonttikampanjan toteuttamisesta. 

 
Esittelijä: Varapuheenjohtaja 

 
Päätösehdotus: Kuru-neuvosto keskustelee aiheesta. 

 
Päätös: Ylöjärven kaupungin Teivo-Mäkkylän projektipäällikkö Tuija Aro kertoi Teivo-

Mäkkylän alueen kehittämisestä sekä Kurun ja Viljakkalan alueen 
tonttikampanjasta. Kaupunki markkinoi tontteja eri kanavissa, kuten Etuovessa, 
Ylöjärven kaupungin kotisivuilla sekä erilaisissa sosiaalisen median kanavissa ja 
somekampanjoiden kautta. Tonttikampanjan näkyvyyttä lisätään uusilla 
ylöjärvelle.fi-sivuilla. Tontit ovat esillä myös kaupungin osastolla Asta-messuilla 
31.1.-2.2.2025. 

 
 Aro kertoi, että kaikille ylöjärveläisille on tulossa hyvinvointikysely helmikuussa 

2025. Kyselystä on sekä paperinen että sähköinen versio. Vastaajilla on 
mahdollisuus kertoa, miksi omalla asuinalueella on hyvä asua ja kenelle se sopisi 
kodin paikaksi.  Keskustelua käytiin siitä, miten kurulaiset tavoittaisi parhaiten 
vastaamaan kyselyyn. Kuru-neuvosto ehdotti, että kyselyä markkinoitaisiin Kurun 
puskaradiossa sekä Ruoveden ja Ylöjärven Uutisten kesälehdessä. Neuvosto pyysi 
huomioimaan kyselyssä Kurun kesäasukkaat vastaajina. 

 
 Kuru-neuvosto keskusteli Tuija Aron johdolla aiheesta, kenelle Kuru parhaiten 

sopii ja mikä on parasta Kurussa. Neuvoston mukaan Kuru sopii erityisesti 
lapsiperheille, etätyöläisille sekä ihmisille, joilla on eläimiä. Kurussa kaikki 
peruspalvelut ovat lähellä ja harrastustarjonta on monipuolista ja runsasta. Kuru 
on kaunis ja turvallinen paikka asua ja luonto on lähellä. 

 
 Tuija Aro poistui kokouksesta klo 17:35. 


